
BERETNING  2023 – 30. marts 

 

1. Efter generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig med Heidi som 

sekretær, Hans Viggo næstformand og jeg formand. Peter Graver fik vi til at 

fortsætte som kasserer 

2. Fastelavn med tøndeslagning var søndag den 19. feb., med ca.  70 børn og lidt 

flere voksne. En hyggelig eftermiddag, som bliver afholdt sammen med 

Brugsen og Hallen.  

3. Affaldsindsamling var i lørdags – fredag gik børnehaveklassen og vi var på 

skolen med en sodavand til dem– lørdag var vi omkring 15 til at samle, det var 

noget køligt, man skulle måske vente til sidste lørdag i april i stedet for. 

4. Crazy Dog Days – i foråret ringede Lotte Høhrmann og fortalte, at hun 

sammen med sin mand Torben skulle afholde CDD 28./29. maj på Lilleborgslot 

på Ågårdsvej og Borgerforeningen kunne få salget af drikkevarer, det 

samarbejde gik vi med til. Stævnet blev besøgt af o. 2000 og en koncert med 

Jacob Svejstrup lørdag aften, det var en fin weekend, bortset fra at det var 

samme weekend som Jelling Festival. Vi fortsætter samarbejdet i år og 

arrangementet bliver større, så vi får brug for en del frivillige, det bliver 3.-4. 

juni. 

5. Skt. Hans – et par hundrede fandt om til Birte og Leif på Kirkehøjvej til et par 

hyggelige timer ved Skt. Hans bålet. Tak for, at I vil lægge plads til. 

6. Thyregoddag – Kroen blev genåbnet og så var det naturligt igen at rykke 

Thyregoddagene ned i midtbyen. Torsdag var der hygge og fiskekonkurrence 

ved Rørbæk sø. Fredag – om eftermiddagen åbent hus på Sandbjerg og om 

aftenen Thyregod løgn på kroen. Lørdag – vi fik spærret Borgergade af, så der 

var plads til boder m.m., morgenkaffe på kropladsen. Frem, svømmeklubben 

og jagtforeningen havde sørget for nogle festlige indslag, vi havde den 

sædvanlige kagebagekonkurrence, kropladsen var fyldt gennem hele dagen og 

vi kunne slutte af med fællesspisning om aftenen i krosalen. Tak for godt 

samarbejde til alle de involverede foreninger og forretningsdrivende.  

7. Revy – med hjælp fra Stofamidler, fik vi sammen med hallen købt en ny scene. 

Det tager 4 mand ca. en time at sætte den op. Som sædvanlig en flot revy, 

stor tak til holdet bag, med Louise Timmermann og Henrik Højgård som 

styrmænd. Tak for godt samarbejde med hallen. Da det gav et mindre 

underskud, har vi valgt at sætte entréen op til 150 kr. i år, samtidig vil vi 



hjælpe folk med at købe billetter, ved at man møder op i cafeteriaet lørdagen 

i ugen før. 

8. Julemarked – sidste lørdag i november, en hyggelig dag i hallen og så sørger vi 

for at julebelysningen bliver tændt. Denne gang kun i anlægget ved kirken. De 

andre steder satte vi stedet juletræer op, med fine julekugler på. Træerne fik 

vi af Bruno Jensen og selv om det sædvanlige julebelysning skal op, regner vi 

med at der også skal være juletræer.  

9. Fælles foreningsmøde – Den 27. okt. havde vi indkaldt til 

fællesforeningsmøde, hvor brugen af den nye hjemmeside blev drøftet, da 

siden er billigere at drive, end den gamle blev man enige om, at foreninger 

fremover ikke skal betale og at forretningsdrivende skal betale 500 kr. pr år. 

En anden foreningsstruktur blev også drøftet og alle var enige i, at man måske 

skal til at kigge på evt. sammenlægninger. Derfor kommer Preben Egeskov fra 

DGI den 12. april til det næste foreningsmøde og kommer med oplæg om 

mulighederne. 

10. Fællessang – Vi havde sammen med Pensionistforeningen og Menighedsrådet 

arrangeret fællesspisning og fællessang på Kursuscenteret den 11. okt. Under 

kyndig ledelse af Morten Krabbe og Lars Skovgaard fik vi sunget en masse 

sange fra de nye højskolesangbøger og den 10. januar gentog vi fællessangen 

på Sandbjerg, denne gang ledet af Anne Lise Laursen og band. 

11. Tak til SmukBy og Stiudvalget. 

12. Udlejning – som det vil ses af regnskabet, har der været gang i udlejningen, 

det er især Ulla og HV fra bestyrelsen, der står for udlevering og modtagelse. 

13. Portalen - jeg synes, vi har fået en flot hjemmeside, en stor tak til Bjarne, 

Mathias og Troels for deres engagement i Portalen.  

14. Til slut tak for opbakningen og godt samarbejde både udenfor og i bestyrelsen 
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